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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
από το πρακτικό της 15ης/ 22-12-2014

τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου

Θέμα 1ο ΕΗΔ: Συζήτηση επιστολής των Προέδρων και Εκπροσώπων των Τοπικών Κοινοτήτων 
της  Δημοτικής  Ενότητας  Λακέρειας  σχετικά  με  τα  προβλήματα  που 
παρουσιάζονται στις συνδέσεις  internet στις περιοχές αρμοδιότητάς τους. 

Στην Αγιά,  σήμερα  22  Δεκεμβρίου  2014,  ημέρα  Δευτέρα και  ώρα  6:00  μ.μ.,  στην  αίθουσα 
συνεδριάσεων  «Χρυσαλλίδα», συνήλθε σε δημόσια  τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 
Αγιάς, μετά από την με αριθμό πρωτοκόλλου 16901/18-12-2014 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 
κου Ιωάννη Αργυρούλη, που δημοσιεύθηκε στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με την παρ. 3 
του άρθρου 6 του Ν.4071/2012 και  στον ειδικό  χώρο ανακοινώσεων της  έδρας του Δήμου και 
επιδόθηκε στους Δημοτικούς Συμβούλους και στους Προέδρους – Εκπροσώπους των Δημοτικών και 
Τοπικών Κοινοτήτων, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και την παρ. 6 του άρθρου 77 του 
Ν.4172/2013.

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης ο Προεδρεύων διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού σε 
σύνολο είκοσι επτά ( 27 ) Δημοτικών Συμβούλων ήταν: 

Παρόντες
1. Αργυρούλης Ιωάννης, Πρόεδρος
2. Αγγελακόπουλος Ρίζος 3. Αναστασίου Ιωάννης1

4. Αράπης Χρήστος 5. Βατζιάς Αντίγονος
6. Γιάνναρος Γεώργιος 7. Γιαννουλέα Χριστίνα
8. Ζιούλη Αναστασία 9. Καλαγιάς Γρηγόριος
10. Κασίδας Ιωάννης 11. Κούκας Γεώργιος
12. Λέτσιος Βασίλειος 13. Μάρκου Σωτήριος
14. Μπάτσικας Βασίλειος 15. Μπεϊνάς Αντώνιος  
16. Ολύμπιος Αθανάσιος 17. Ριζούλης Στέφανος
18. Σιμούλης Θωμάς 19. Σκαρκάλης Χρήστος
20. Σμυρλής Βασίλειος 21. Σουλιώτης Θεόδωρος
22. Τριανταφύλλου Αθανάσιος 23. Τριανταφύλλου Ευθύμιος
24. Τσιώνης Αστέριος

Απόντες
25. Γκουτζουλίκας Γεώργιος 26. Μαρούδα - Λιαράτσικα Χαδίνα (Νίνα)
27. Μασούρας Γεώργιος

1 Αποχώρησε πριν τη έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της συνεδρίασης λόγω επαγγελματικών υποχρεώσεων. 
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που δεν προσήλθε αν και κλήθηκε νόμιμα.
Επίσης  διαπίστωσε  ότι  από  το  σύνολο  των  είκοσι  δύο  (22)  Πρόεδρων  και  Εκπροσώπων  των 
Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, που κλήθηκαν νόμιμα, παρόντες ήταν οι κ.κ.: Δαλαμάγκας 
Αλέξανδρος  (Αμυγδαλής),  Καραφέριας  Αχιλλέας  (Ανατολής),  Λάμπρου  Ευάγγελος 
(Μεγαλοβρύσου),  Μπελιάς  Αθανάσιος  (Μελιβοίας),  Περπερής  Ευάγγελος  (Σκήτης)  και  Πλατής 
Βασίλειος (Δήμητρας).

Στη  συνεδρίαση  προσκλήθηκε  αλλά  δεν  παραβρέθηκε,  λόγω  ανειλημμένων  υποχρεώσεων,  ο 
Δήμαρχος Αγιάς κ. Αντώνης Γκουντάρας. Ο Δήμαρχος αναπληρώθηκε νόμιμα, σύμφωνα με την υπ’ 
αριθμ. 183/2014 (ΑΔΑ: Β2ΨΓΩ6Ι-Ε1Ο) απόφασή του, από τον Αντιδήμαρχο κ. Βασίλειο Λέτσιο.

Ακόμα  προσκλήθηκαν  και  παραβρέθηκαν  ο  Πρόεδρος  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  της 
Κοινωφελούς Επιχείρησης «Καλυψώ» Δήμου Αγιάς κ. Βαλάρης Βασίλειος και ο Προϊστάμενος του 
Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών κ. Σπανός Ιωάννης. Τα πρακτικά της συνεδρίασης τήρησε ο 
ειδικός γραμματέας Μπουρνάκας Ιωάννης.

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.....

Στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο προχώρησε στη συζήτηση των θεμάτων: 

Θέμα 1ο ΕΗΔ: Συζήτηση επιστολής των Προέδρων και Εκπροσώπων των Τοπικών Κοινοτήτων 
της  Δημοτικής  Ενότητας  Λακέρειας  σχετικά  με  τα  προβλήματα  που 
παρουσιάζονται στις συνδέσεις  internet στις περιοχές αρμοδιότητάς τους. 

Το ανωτέρω θέμα συζητήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 
και  το  εισήγαγε  για  συζήτηση  ο Πρόεδρος,  που  έθεσε  υπόψη  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  την 
παρακάτω επιστολή των Προέδρων της Τοπικών Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας:

«Δήμητρα 22/12/2014
Πρόεδροι Τοπικών Κοινοτήτων Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας

Προς: Αντώνη Γκουντάρα, Δήμαρχο Αγιάς.

Κοινοποίηση:  Αστέριο Τσιώνη, Αντιδήμαρχο Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας.
Ιωάννη Αργυρούλη, Πρόεδρο Δημοτικού Συμβουλίου.

Αξιότιμε κ. Δήμαρχε,
με την παρούσα επιστολή μας θα θέλαμε να σας γνωρίσουμε ότι γινόμαστε καθημερινά αποδέκτες  
διαμαρτυριών των κατοίκων των Τοπικών Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας για τις  
κακές  έως  ανύπαρκτες  υπηρεσίες  internet που  μπορεί  να  παράσχει  ο  Ο.Τ.Ε.  στις  περιοχές  αυτές,  
καθώς και για τα προβλήματα που υπάρχουν ακόμα και στις υπηρεσίες που παρέχονται από τον Ο.Τ.Ε.  
σήμερα.
Θεωρούμε ότι  μια δική σας παρέμβαση, με την αρωγή ολόκληρου του Δημοτικού Συμβουλίου,  θα  
βοηθήσει στην επίλυση του προβλήματος που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της περιοχής μας.
Ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την κατανόηση σας.
Οι Πρόεδροι και Εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας:

1. Δαλαμάγκας Αλέξανδρος, Εκπρόσωπος Τοπικής Κοινότητας Αμυγδαλής
2. Έξαρχος Αστέριος, Πρόεδρος Τοπικής Κοινότητας Μαρμαρίνης
3. Καραφέριας Αχιλλέας,  Εκπρόσωπος Τοπικής Κοινότητας Ανατολής
4. Κολοβός Νικόλαος, Εκπρόσωπος Τοπικής Κοινότητας Καστρίου
5. Πλατής Βασίλειος, Πρόεδρος Τοπικής Κοινότητας Μαρμαρίνης».
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Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ανάφερε τα εξής:
«Η  Δημοτική  ενότητα  Λακέρειας  του  Δήμου  Αγιάς  απαρτίζεται  από  πέντε  Τοπικές  Κοινότητες  
(Αμυγδαλής, Καστρίου, Δήμητρας, Μαρμαρίνης και Ανατολής) και βρίσκεται σε ορεινή και ημιορεινή  
περιοχή του νομού μας.

Δυστυχώς  ένα  σοβαρό πρόβλημα που  αντιμετωπίζουν  οι  κάτοικοι  της  περιοχής  αυτής  είναι  η  μη  
ύπαρξη γραμμών ΙΝΤΕΡΝΕΤ, με συνέπεια να μην είναι δυνατή σε αυτούς η παροχή και χρήση της εν  
λόγω  υπηρεσίας,  αν  και  το  επιθυμούν  λόγω  και  της  συνεχώς  αυξανόμενης  χρήσης  αυτού  και  
διακίνησης  πληροφοριών  και  επικοινωνίας.  Ακόμη,  πρέπει  ν’  αναφερθεί  και  το  γεγονός  ότι  οι  
προαναφερόμενες Τ.Κ. έχουν πολλούς νέους κατοίκους και μαθητές, για τους οποίους η επικοινωνία  
μέσω της υπηρεσίας ΙΝΤΕΡΝΕΤ είναι βασική ενώ ιδιαίτερα οι μαθητές είναι απαραίτητο να κάνουν  
χρήση αυτού και για τις ανάγκες της σχολικής τους μελέτης.

Για την επίλυση του θέματος απαιτούνται  άμεσες  εργασίες  εκσυγχρονισμού του δικτύου.  Επειδή ο  
Δήμος γίνεται συχνά αποδέκτης καταγγελιών, διαμαρτυριών και οχλήσεων από τους κατοίκους, αφού  
λόγω των αυξανόμενων αναγκών η κατάσταση συνεχώς επιδεινώνεται, θα πρέπει να απευθυνθούμε με  
επιστολή μας στον ΟΤΕ Α.Ε., καθώς και στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας, παρακαλώντας τον θερμά  
όπως  εξετάσει  κάθε  δυνατότητα  παρέμβασης  ώστε  να  εξασφαλιστεί  η  ομαλή  παροχή  υπηρεσιών  
ΙΝΤΕΡΝΕΤ στην περιοχή μας».

 Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη την εισήγηση του Προέδρου και την επιστολή των 
Προέδρων των Τοπικών Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας και μετά από συζήτηση

Αποφασίζει ομόφωνα

Α. Κατανοεί και συμμερίζεται πλήρως το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι των Τοπικών 
Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας Λακέρειας με τις   κακές και ανεπαρκείς υπηρεσίες  internet 
που παρέχει  ο Ο.Τ.Ε. στις περιοχές αυτές.

Β. Να ανταποκριθεί στις συνεχώς αυξανόμενες διαμαρτυρίες των κατοίκων  και να συμπαρασταθεί 
στο  δίκαιο  αίτημά  τους,  όταν,  όπου  και  ενώπιον  οποιασδήποτε  Αρχής  και  Φορέα  αυτό  κριθεί 
απαραίτητο.

Γ. Η παρούσα να κοινοποιηθεί στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας και στον Ο.Τ.Ε..

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 232/2014.
Αποφασίσθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται.

Το Δημοτικό Συμβούλιο
Ο Πρόεδρος     Τα παρόντα μέλη

Ο Πρόεδρος
του Δημοτικού Συμβουλίου

Αργυρούλης Ιωάννης


